

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន
ថ្ងៃអង្គារ ទី៣ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០២០

កិច្ចប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាលវិទ្យាស្ថាន CDRI

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៃ វិទ្យាស្ថានបណ្តុះបណ្តាល និងស្រាវជ្រាវដើម្បីអភិវឌ្ឍន៍កម្ពុជា (CDRI) បានជួបប្រជុំអនឡាញនៅថ្ងៃទី៣ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០២០។ សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាលទាំង ១០រូប មានវត្តមាន និងបានចូលរួមក្នុងការពិភាក្សា និងផ្តល់មតិយ៉ាងផុសផុល។ សម្រាប់ព័ត៌មានផ្សេងៗអំពីក្រុមប្រឹក្សាភិបាល សូមមើលវេបសាយវិទ្យាស្ថាន CDRI៖ <https://cdri.org.kh/about/cdri-board-of-directors/>។

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលបានទទួលស្វាគមន៍សមាជិកថ្មីពីរនាក់ គឺ ១) លោក Roland Rajah ជាសេដ្ឋកិច្ច និងនាយកកម្មវិធីសេដ្ឋកិច្ចអន្តរជាតិ នៃវិទ្យាស្ថាន Lowy នៅប្រទេសអូស្ត្រាលី ២) លោក ចាង ប៉ារ ជាប្រធានអ្នកឆ្លើយឆ្លងសារព័ត៌មាន នៃការិយាល័យប្រចាំនៅកម្ពុជា សម្រាប់ដំណឹងព័ត៌មានអាស៊ីអគ្នេយ៍ នៃសារព័ត៌មានសេដ្ឋកិច្ច និងជាអតីតអ្នកស្រាវជ្រាវនៃវិទ្យាស្ថានអភិវឌ្ឍន៍ពិភពលោកនៃមជ្ឈមណ្ឌលស្រាវជ្រាវអភិវឌ្ឍន៍។

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលបានពិនិត្យ និងពិភាក្សាលើរបាយការណ៍របស់វិទ្យាស្ថាន CDRI ស្តីពីដំណើរការពង្រឹងអភិវឌ្ឍន៍ស្ថាប័ន ការស្រាវជ្រាវនិងបោះពុម្ពផ្សាយ និងស្ថានភាពហិរញ្ញវត្ថុ ពីខែមករា ដល់ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២០ និងការប្រមើលឃើញទៅអនាគត។ អង្គប្រជុំក៏បានពិនិត្យ និងផ្តល់មតិលើសេចក្តីព្រាងដំបូងនៃផែនការយុទ្ធសាស្ត្រឆ្នាំ២០២១-២០២៦ ដែរ។

សេចក្តីស្នើអំពី ការប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាលវិទ្យាស្ថាន CDRI សន្និសីទចក្ខុវិស័យប្រទេសកម្ពុជាឆ្នាំ២០២១ និងពិធីរំលឹកខួប ៣០ឆ្នាំរបស់វិទ្យាស្ថាន CDRI ក៏ត្រូវបានលើកមកពិភាក្សា និងឯកភាពគ្នា។ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលបានឯកភាពលើជំហានបន្ត ដើម្បីកែលំអ សេចក្តីព្រាងផែនការយុទ្ធសាស្ត្របច្ចុប្បន្ន (ខែកក្កដា ២០២១ ដល់ មិថុនា ២០២៦) ដើម្បីដាក់ឱ្យក្រុមប្រឹក្សាភិបាលអនុម័ត នៅក្នុងការប្រជុំបន្ទាប់ខែមីនា ឆ្នាំ២០២១។

អង្គប្រជុំបានកត់សំគាល់ថា វិទ្យាស្ថាន CDRI បានជឿនលឿនល្អក្នុងការអនុវត្តផែនការយុទ្ធសាស្ត្រពីខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៦ ដល់ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០២១ ដែលផ្តោតលើការងារស្រាវជ្រាវនិងផ្សព្វផ្សាយជាប់ទាក់ទងនឹងកសិកម្ម សេដ្ឋកិច្ច ការអប់រំ បរិស្ថាន/ធនធានធម្មជាតិ ការប្រែប្រួលអាកាសធាតុ និងអភិបាលកិច្ច និងការងារឆ្លងវិស័យ ដូចជា សមភាពយេនឌ័រ ចីរភាព សុខុមាលភាពសង្គម សមភាពនិងការរាប់បញ្ចូល ជាដើម។ វិទ្យាស្ថាន CDRI បានធ្វើវឌ្ឍនភាពក្នុងការកសាងផែនការយុទ្ធសាស្ត្រពីខែកក្កដា ២០២១ ដល់ មិថុនា ២០២៦ ដោយបានយកចិត្តទុកដាក់លើ បរិយាកាសសព្វថ្ងៃនិងទើបផុសផុតនៃមូលនិធិ និងតម្រូវការរបស់ដៃគូ និងអ្នកពាក់ព័ន្ធសំខាន់ៗ និងជាពិសេសចក្ខុវិស័យរបស់ប្រទេសកម្ពុជាសម្រាប់ឆ្នាំ ២០៣០ និង ២០៥០ និងផែនការស្តារនិងផ្តល់សន្ទុះឡើងវិញដល់សេដ្ឋកិច្ចជាតិបន្ទាប់ពីមានការឆ្លងរាលដាលជំងឺកូវីដ១៩។

វិទ្យាស្ថាន CDRI បានបង្កើតក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៅឆ្នាំ១៩៩៦។ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលបច្ចុប្បន្នមានសមាសភាព ១០រូប (ពាក់កណ្តាលជាអន្តរជាតិ និងពាក់កណ្តាលជាជនកម្ពុជា) ដែលមានបទពិសោធន៍ និងចំណេះដឹង ជំនាញក្នុង វិស័យពាក់ព័ន្ធផ្សេងៗគ្នា។ សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាលទាំងអស់បំពេញតួនាទីក្នុងលក្ខណៈជាបុគ្គល និងឯករាជ្យ។

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលវិទ្យាស្ថាន CDRI មានតួនាទីនិងភារកិច្ច កំណត់បេសកកម្មនិងគោលដៅយុទ្ធសាស្ត្ររបស់ វិទ្យាស្ថាន CDRI ពិនិត្យលទ្ធផលការងាររបស់នាយកប្រតិបត្តិ ធានាឲ្យមានការធ្វើផែនការប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព និងការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុយ៉ាងល្អ ពិនិត្យតាមដានរាល់កម្មវិធីនិងសេវាកម្ម និងជួយបង្កើនកេរ្តិ៍ឈ្មោះរបស់វិទ្យាស្ថាន CDRI និងផ្តល់នូវវេទិកាមួយសម្រាប់ការដោះស្រាយវិវាទផ្សេងៗ។